
Rada Miejska w Szczuczynie 

Protokół nr 8 

VIII Sesja w dniu 29 stycznia 2025  

Obrady rozpoczęto 29 stycznia 2025 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:57 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Marek Chyliński 

2. Wojciech Dylewski 

3. Witold Jabłoński 

4. Grzegorz Mariusz Jaczyński 

5. Weronika Anna Januszewska 

6. Michał Kaliszewski 

7. Barbara Marcinkiewicz 

8. Marek Niebrzydowski 

9. Przemysław Piwko 

10. Natalia Rydzewska 

11. Paweł Sokołowski 

12. Wiesława Wróblewska 

13. Daniel Zyskowski 

14. Marcin Zyskowski 

15. Wojciech Zyskowski 

Pozostali obecni: M. Wileński Burmistrz, J. Budzińska Sekretarz, K. Wysocki Prezes,  

D. Łaguna Kierownik OPS, Kierownicy Referatów 

1. Otwarcie obrad. 

 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Przemysław 

Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława Wróblewska, Daniel Zyskowski, 

Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Niebrzydowski 

 

5. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Szczuczynie za okres od 01 stycznia 2024 do 

31.12.2024roku,  stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

6. Informacja Burmistrza z pracy i realizacji uchwał od ostatniej Sesji. 

 

Od ujawnienia mojej kandydatury na stanowisko Burmistrza pojawiło się szereg 

donosów…czy to przypadek, nie sądzę. Ktoś próbuje zniechęcić mnie do wykonywanej pracy. 

W firmie mojej żony pojawiła się kontrola, po mieście chodzą informacje że szuka mnie 

policja, CBA itp. Służby. Przed nikim i niczym się nie ukrywam. Trwają teraz czynności 

sprawdzające ten donos, w firmie pojawiła się policja, ja to wszystko rozumiem, takie są 

procedury.  

Druga rzecz to taka, że podobno Wileński sobie nie radzi, że jest za miękki…Nigdy nie 

zamierzałem i nie zamierzam rezygnować z tego stanowiska i nikt mnie do tego nie zmusi. Nie 

po to biegałem od domu do domu, żeby teraz odpuścić. Nie zrezygnuję i będę próbował 

realizować swój plan. 

Oświadczam ponadto, że każda groźba skierowana w moją osobę czy rodzinę znajdzie swój 

finał w odpowiednich organach! 

 

18.XII.24 – spotkanie opłatkowe dla osób samotnych organizowanych przez OPS i Caritas, 

- podpisanie umowy na wykonanie Planu Ogólnego, zachęcam do udziału w spotkaniach 

konsultacyjnych i wnoszenia uwag do planu, 

- 20.XII.24 – wigilia miejska, 

- 23.XII.24 – wizytacja odbiorcza sanepidu na obiekcie Żłobka, 

- 24.XII.24 – spotkanie z Panią konserwatorem, 

- LGD Biebrzański Dar Natury – opracowanie planu na 2025 rok i nabory na I kwartał, 

- spotkanie odnośnie spółdzielni energetycznej, 

- 10.I.25 – spotkanie z sołtysami odnośnie Stowarzyszenia 29, powołano nowego  Prezesa w 

osobie Pani B. Słodzińskiej, w-ce Prezesem została pani A. Sokołowska, Sekretarzem zaś 

pozostała Pani B. Sienicka, 

- 15.I.25 – spotkanie Komisji Rewitalizacyjnej, 

- 18.I.25 – powiatowe halowe zawody drużyn MDP, 



- 24.I.25 – szkolenie w sprawie Gminnego Programu Rewitalizacji, 

- spotkania konsultacyjne dotyczące Planu Ogólnego, 

- podziękowania za przygotowania i udział w Wielkiej Orkiestrze Świątecznej Pomocy. 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) uchwała 65/VIII/25 zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego w 

Szczuczynie oraz nadania mu statutu (załącznik nr 2 do protokołu), 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego w Szczuczynie oraz 

nadania mu statutu,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Przemysław 

Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława Wróblewska, Daniel Zyskowski, 

Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Niebrzydowski 

 

b) uchwała 66/VIII/25 w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka, maksymalne 

wielkości opłaty za wyżywienie oraz określenia warunków zwolnienia od ponoszenia tych 

opłat w Żłobku Miejskim prowadzonym przez Gminę Szczuczyn (załącznik nr 3 do protokołu), 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka, maksymalne wielkości opłaty 

za wyżywienie oraz określenia warunków zwolnienia od ponoszenia tych opłat w Żłobku 

Miejskim prowadzonym przez Gminę Szczuczyn,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Przemysław 

Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława Wróblewska, Daniel Zyskowski, 

Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Niebrzydowski 

 

c) uchwała 67/VIII/25zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy o 



działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (załącznik nr 4 do protokołu), 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Przemysław 

Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława Wróblewska, Daniel Zyskowski, 

Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Niebrzydowski 

 

d) uchwała 68/VIII/25 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet 

przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Szczuczyn 

(załącznik nr 5 do protokołu), 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet przewodniczącym 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Szczuczyn,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Przemysław 

Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława Wróblewska, Daniel Zyskowski, 

Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Niebrzydowski 

 

e) uchwała 69/VIII/25 zmieniająca uchwałę w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej 

jednostek organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Szczuczyn (załącznik nr 6 do 

protokołu), 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek 

organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Szczuczyn,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Przemysław 

Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława Wróblewska, Daniel Zyskowski, 

Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Niebrzydowski 

 

f) uchwała 70/VIII/25 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Szczuczyn (załącznik nr 7 do protokołu), 

 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Szczuczyn,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Barbara Marcinkiewicz, Przemysław 

Piwko, Natalia Rydzewska, Paweł Sokołowski, Wiesława Wróblewska, Daniel Zyskowski, 

Marcin Zyskowski, Wojciech Zyskowski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Niebrzydowski 

 

 

g) uchwała 71/VIII/25 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej na pomoc 

finansową Powiatowi Grajewskiemu przez Gminę Szczuczyn (załącznik nr 8 do protokołu), 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową 

Powiatowi Grajewskiemu przez Gminę Szczuczyn,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Michał Kaliszewski, Przemysław Piwko, Natalia 

Rydzewska, Wiesława Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski 

PRZECIW (5) 

Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, Barbara Marcinkiewicz, Paweł Sokołowski, 

Wojciech Zyskowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Weronika Anna Januszewska 



NIEOBECNI (1) 

Marek Niebrzydowski 

 

 

h) uchwała 72/VIII/25 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok (załącznik nr 9 do 

protokołu) 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Chyliński, Wojciech Dylewski, Witold Jabłoński, Grzegorz Mariusz Jaczyński, 

Weronika Anna Januszewska, Michał Kaliszewski, Przemysław Piwko, Natalia Rydzewska, 

Paweł Sokołowski, Wiesława Wróblewska, Daniel Zyskowski, Marcin Zyskowski, Wojciech 

Zyskowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Marcinkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Marek Niebrzydowski 

 

8. Sprawy różne. 

 

Korzystając z obecności sołtysów, Pan Burmistrz podziękował im za zaangażowanie  

i pomoc, zapewniając, że to właśnie sołtysi są filarem samorządności. W związku z tym zostały 

rozdanie pamiątkowe zdjęcia wykonane podczas wyporów sołeckich.  

 

Michał Kaliszewski – rolnicy pytają mnie czy na terenie gminy (w przypadku suszy) będzie 

zabezpieczony punkt poboru wody do nawadniania wód? 

Przy ZOL-u na asfalcie jest wybrzuszenie, które warto byłoby naprawić. 

Marcin Wileński Burmistrz – tak, wybrzuszenie widziałem, zajmiemy się tym. Jeśli chodzi o 

wodę to postaramy się coś zaradzić w tym temacie. 

Pani Barbara Marcinkiewicz Radna, odczytała i złożyła na ręce Pani Przewodniczącej 

interpelację odnośnie prawidłowego prowadzenia Sesji. 

Barbara Słodzińska Sołtys wsi Wólka – ja jestem sołtysem czwartą kadencję. W poprzedniej 

Radzie był Pan Radny, który szukał „haków”. Rada jest chyba po to aby współpracować. Pani 

chyba chce tu zabłysnąć medialnie. Jak nie uwagi do Burmistrza, to do Pani Przewodniczącej. 

Jeszcze trochę to Pani powie, że to wina Burmistrza że śnieg w styczniu nie pada! Proszę 

pamiętać, ze zgoda buduje, niezgoda rujnuje. 

Barbara Marcinkiewicz Radna – tu nie ma współpracy i stąd ta interpelacja. Społeczeństwo 

mówi, że jesteśmy tylko maszynkami do głosowania. Pani Przewodnicząca czyta uchwałę i od 

razu przechodzi do głosowania, nie pytając czy są uwagi. 



Barbara Słodzińska Sołtys wsi Wólka – z tego co wiem to na Komisjach omawiacie te 

uchwały. A tych niedowiarków proszę zebrać i przyprowadzić do Burmistrza. Na pewno Pan 

Burmistrz z nimi porozmawia. 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca Rady – ustaliliśmy, ze Komisje będą odbywać się dzień 

wcześniej. Streszczać uchwały też będę przed głosowaniem aby sołtysi wiedzieli nad czym 

głosujemy. 

Marcin Wileński Burmistrz – tak, ustaliliśmy to wszystko na posiedzeniu komisji a Pani mówi 

jakby była odklejona. 

Grzegorz Jaczyński Radny – Pani Basiu, odczytuję teraz, że komisje są nie potrzebne. Skoro na 

Komisjach rozmawiamy, ustalamy… to na  sesji chce to Pani jeszcze raz wszystko rozkminiać. 

Barbara Marcinkiewicz Radna – na Komisjach nie ma Kierowników Referatów wszystko nam 

tłumaczy Pani Księgowa lub Pani Sekretarz, to jak mam zadać pytanie do Pani Kierownik? 

Grzegorz Jaczyński Radny – ale jeśli miałaby Pani takie pytanie to myślę, że Pan Burmistrz 

wezwałby Panią Kierownik. 

Barbara Marcinkiewicz Radna – ja oglądałam poprzednie posiedzenia i Pan Przewodniczący 

tak prowadził sesje, że zadawał to pytanie. 

Grzegorz Jaczyński Radny – to może spytamy kogoś z poprzednie Rady, jak to się odbywało? 

Natalia Rydzewska Przewodnicząca Rady – oglądałam wszystkie Sesje z poprzedniej kadencji 

i nic takiego nie miało miejsca. 

Paweł Sokołowski Radny – to najprostszym rozwiązaniem będzie, jak Pani po każdej uchwale 

zapyta czy są uwagi i wszyscy będą zadowoleni, Pani Barbara będzie zadowolona.   

Józef Karwowski Sołtys wsi Lipnik – w imieniu wszystkich chciałbym podziękować dla Rady 

 i Pana Burmistrza za podniesienie diet. Dziękujemy bardzo. 

 

9. Zakończenie obrad. 

 

 

Przewodnicząca Rady 

Natalia Rydzewska 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Ziental 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


